
 
 
 
 

ACTE PLE ORDINARI  
DATA 30  D’ABRIL DE 2002 
HORA 6 DE LA TARDA 

 
 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadé 
- Gemma Perich Vidal 
- Montserrat Gatell Pérez 
- Josep M Serra Mercader 
- M. Dolors Ustrell Boada  
- Rai Serra Clapes 
- Francesc Soto Martínez   
- Felip Cuenca Matallana 
- Pili Llaquet Quintilla 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Claudi Puigfel Serret 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- Julio Cesar Pombo  

Sabugueiro  
- Josep Rodes Girona 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

  
 1.- Aprovació, si s’escau, de 

l’esborrany de l’acta de la 
sessió anterior. 

 2.- Donar compte dels decrets de 
l’Alcaldia i acords de la 
Comissió de Govern 

 3.- Aprovació conveni amb 
Generalitat, finançament obres 
CEIP Mestre Pla. 

 4.- Aprovació conveni de préstec 
i acceptació de subvenció amb 
la Diputació de Barcelona. 

 5.- Adjudicació del servei de 
manteniment d’enllumenat. 

 6.- Adjudicació del servei de 
gestió integral de Cementiri. 

 7.- Mocions 
 8.- Assumptes sobrevinguts 
 9.- Suggeriments i preguntes 
 

- Pedro Villameriel 
Interventor 

 
 
Vist que els reunits són la totalitat de membres que legalment 
constitueixen l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert 
l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre 
del dia. 
 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 
 



2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA COMISSIÓ DE 
GOVERN. 

 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia, dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui, així com les sessions de la Comissió de Govern. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 
 

3.- APROVACIÓ CONVENI AMB GENERALITAT, FINANÇAMENT OBRES       
    CEIP MESTRE PLA 

 
Vist que la Direcció General de Centres Docents ens tramet per 
a l’aprovació, conveni que permetrà el finançament de les 
obres d’ampliació del CEIP Mestre Pla, i trobat conforme. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l’esborrany  de conveni a subscriure amb el 
Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya per a 
realitzar les obres d’ampliació de 3 unitats d’educació 
infantil i passadís de connexió al CEIP Mestre Pla de 
Castellar del Vallès. 
SEGON.- Cedir  l’ús de la construcció realitzada al 
Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya per a 
ser destinat a activitat escolar. 
TERCER.- Comprometre’s  a fer front a les despeses que 
s’originin amb motiu d’aquest conveni. 
QUART.- Facultar  a l’Alcaldia a subscriure el present conveni 
de conformitat amb l’article 21.1.b) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases del règim local, i l’article 
51.1.a) de la Llei 8/1987, de 15 d’abril municipal i de règim 
local de Catalunya. 
Defensa la proposta la Sra. Gemma Perich  tot exposant que ja 
es va presentar el projecte del Mestre Pla, l’Ajuntament en 
conveni amb el Departament ha iniciat i avançat la construcció 
de l’aulari infantil, amb una previsió d’acabament del mes de 
juliol. Ara queda una segona fase de primària, que la 
realitzarà directament el Departament d’Ensenyament,  a través 
de l’empresa GISA, i pràcticament finalitzaran unes obres i 
s’iniciaran les altres. 
Intervé el Sr. Alcalde per dir que així quedarà completat les 
2 línies  de l’escola Mestre Pla, i per tant el mapa de 
primària de Castellar quedaria pràcticament tancat, amb 
aquestes 2 línies del Mestre Pla, les 2 del Sant Esteve, la de 
l’Emili Carles i la del Bonavista, el Casal i la Immaculada. 
En torn d’intervencions el Sr. Jordi Permanyer per ERC, diu 
que potser en un futur, encara caldrà fer alguna ampliació, el 
nostre parer és que seria bo fer alguna previsió de reserva 
d’algun equipament d’ensenyament. 
La Sra. Rosa Massot pel PSC manifesta, que el que s’ha volgut 
dir és que encara no està tancat, ara s’està parlant dels 0 a 



3 anys que de mica en mica s’ha d’incorporar a escoles 
d’infantil, i que des de l’Ajuntament ha d’afavorir que això 
es vagi portant a terme. 
Per acabar El Sr. Alcalde  diu que amb les actuals 
circumstàncies, en el nombre de persones que hi ha previst que 
creixi  i amb l’obligatorietat de P3 fins a 6é, en principi 
aquest seria el panorama definitiu, si en un principi a les 
escoles de primària P2 i P1 es poden incorporar s’haurà de fer 
un replantejament.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 4.- APROVACIÓ CONVENI DE PRÉSTEC I ACCEPTACIÓ DE SUBVENCIÓ          
         AMB LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA 
 
El Ple Corporatiu de la Diputació de Barcelona , en la seva 
sessió del dia 26 de maig de 1994, aprovà un “programa de 
cooperació amb els municipis situats dins la província de 
Barcelona, adreçat a subsidiar el tipus d’interès dels 
préstecs contractats pels respectius Ajuntaments per finançar 
les inversions en obres i establiments de serveis públics, 
especialment les incloses en el Pla de Cooperació i 
Assistència Local”. 
En la sessió de 19 d’octubre de 1994, el Ple de la Diputació 
de Barcelona va aprovar les “Normes Reguladores de les 
subvencions a Ajuntaments per subsidiar el tipus d’interès 
dels préstecs contractats dins el Conveni Diputació de 
Barcelona – Entitat de crèdit corresponent. 
Aquestes normes fixaven el procediment a seguir que en forma 
de transferència atorgués  la Diputació de Barcelona en virtut 
del conveni signat entre la Diputació de Barcelona i l’entitat 
de crèdit corresponent que després del corresponent 
procediment selectiu va ser la Caixa d’Estalvis de Catalunya. 
L’Ajuntament de Castellar del Vallès presentà núm. d’expedient 
22/136, una sol·licitud d’un préstec de 1.051.702’74 €, per 
finançar inversions previstes en el pressupost de 2002. 
Com que la sol·licitud i la documentació presentada s’ajusten 
a la normativa i per tal de formalitzar els ajuts atorgats per 
la Diputació de Barcelona, a l’Ajuntament Ple, es proposa 
l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Acceptar  de la Diputació de Barcelona a l’empara de 
la Normativa del Programa de Crèdit Local, la subvenció 
atorgada per acord de la Comissió de Govern en data 18 d’abril 
de 2002 de 108.920`22 €, a l’objecte de subsidiar el préstec 
que concedirà la Caixa d’Estalvis de Catalunya, a l’Ajuntament 
de Castellar del Vallès, dins del conveni programa de crèdit 
local, signat entre la Diputació de Barcelona i la Caixa 
d’Estalvis de Catalunya. 
SEGON.- Aprovar el préstec  a subscriure amb la Caixa 



d’Estalvis de Catalunya, amb les següents condicions: 
- import del préstec ............... 1.051.702’74 € 
- tipus d’interès .................. EURIBOR + 0’10 % 
- comissió d’obertura .............. 0’10 % 
- termini .......................... 10 anys (inclòs 1 

de carència).  
TERCER.- Aprovar  el model de conveni a subscriure amb la 
Diputació de Barcelona, per la subvenció i contracte a 
subscriure amb la Caixa d’Estalvis de Catalunya pel préstec. 
QUART.- Facultar  al Sr. Alcalde per a la signatura d’aquests 
documents i per a quantes gestions siguin necessàries. 
La regidora d’Hisenda Sra. Rosa Massot,  pel PSC dona lectura 
a la proposta,  i explica que la Diputació ens dona una 
subvenció per import de 108.920€ que ens subsidia una part 
dels interessés d’aquest préstec. 
 En torn d’intervencions per PP el Sr. Julio Cesar Pombo  
exposa alguns dubtes que han trobat a l’expedient, i manifesta 
que l’obertura és un import elevat, i alhora pregunta el destí 
de l’import de la subvenció. 
En torn de replica intervé la Sra. Rosa Massot per explicar 
que el destí de la subvenció es per pagar inversions i a 
continuació  dona lectura a la llista d’inversions aprovades. 
El Sr. Alcalde  diu que la subvenció és directe per pagar els 
interessos del préstec  i les condicions són immillorables, ja 
que és un pacte fet amb la Caixa de Catalunya i la Diputació. 
Torna a intervenir el Sr. Julio Cesar Pombo  del PP fent 
menció del Decret núm. 81, en el que es contracte una nova 
operació de crèdit, i demana si hi ha alguna connexió entre 
elles. 
La Sra. Rosa Massot   intervé per explicar, que aquest préstec 
no es per tots els diners que es necessiten, només és per una 
quantitat determinada i que la resta fins arribar a la 
totalitat de la quantitat, s’ha fet una nova operació de 
crèdit amb una altra entitat bancària, i la que millors 
condicions  ens ha fet ha estat el BBVA. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 

5.- ADJUDICACIÓ DEL SERVEI DE MANTENIMENT D’ENLLUMENAT 
 
L’enllumenat públic és un servei municipal contemplat  com una 
competència pròpia dels municipis i de caràcter obligatori en 
totes les poblacions, de conformitat amb els articles 63 i 64 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
A Castellar del Vallès, el manteniment de l’enllumenat s’ha 
anat prestant de manera indirecta a través de contractistes 
que han efectuat les operacions i treballs necessaris per a 
tenir a punt la xarxa local d’enllumenat públic , però el 
creixement constant de la xarxa, els canvis tecnològics, els 
criteris de sostenibiliat, han obligat a replantejar les 



condicions inicials tant tècniques com econòmiques. 
ATÈS que per acord del Ple del dia 29 de gener s’aprova la 
convocatòria i les bases del concurs per a adjudicar el 
contracte de manteniment i conservació de la xarxa 
d’enllumenat públic, que fou publicat Edicte al Butlletí 
Oficial de la Província del dia 14 de febrer, i que a la 
convocatòria s’han presentat sis empreses: Bonal, IBBE, SECE, 
SICE, Castellà-Canudes i Moseca. 
Vist que la proposta de la Mesa de Contractació, considerant 
els informes tècnics emesos, estima que l’oferta més valorada, 
d’acord amb el Plec de Condicions, és la que presenta SECE. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Adjudicar  el contracte de prestació del servei de 
manteniment i conservació de l’enllumenat públic de Castellar 
del Vallès, a l’empresa “Sociedad Española de Construcciones 
Eléctricas, SA”, (SECE), amb NIF: A-08001182,  d’acord amb el 
plec de condicions i les millores ofertades pel contractista: 
SEGON.- El pressupost anual d’aquest contracte és de 
198.639’73 €, IVA inclòs, per a la primera anualitat. 
TERCER.- Els efectes d’aquest contracte, i les disponibilitats 
pressupostàries per a l’any 2002, és a partir de l’1 de juny, 
i fins aquesta data prestarà servei l’actual contractista: 
El Sr. Alcalde  defensa la proposa tot dient que s’han 
presentat 6 empreses a l’adjudicació i que la Mesa de 
contractació fa una proposta per adjudicar el servei de 
manteniment i conservació de l’enllumenat públic de Castellar 
del Vallès, a l’empresa “Sociedad Española de Construcciones 
Eléctricas, SA”, (SECE), amb un pressupost anual de 198.639’73 
€,   IVA inclòs, i els efectes a partir del dia 1 de juny 
d’enguany. 
Val a dir que agraïm i molt la gestió feta per l’empresa 
Castellà-Canudes, pel bon serveis que ens ha donat. 
Amb aquesta nova oferta tant el control de la concessió, el 
seguiment de la concessió, la millora en la prestació del 
servei, a nivell que s’inclou els semàfors, a nivell del 
control informàtic, a nivell del ciutadà, telèfon 
d’emergències( 24 hores), s’ha intentat de prioritzar tots 
aquests aspectes, i també l’experiència del contractista, ja 
que en aquest moment porta 55 Ajuntaments en tot el país, i 
que ha passat al davant de totes les ofertes que hi havia.  
En torn d’intervencions el Sr. Josep Rodés, per IC diu que 
espera que la millora en el servei es noti, ja que el casc 
antic estava una mica deixat, i a veure si el seguiment també 
és fa extensiu a les empreses. 
El Sr. Alcalde intervé per  dir que les condicions de 
determinats sectors de municipi, com poden ser  les del casc 
antic i alguna urbanització, no depenen exclusivament de 
l’empresa, sinó que, en molts casos parlen d’instal·lacions 
velles i obsoletes i també del servei deficitari de la pròpia 



companyia elèctrica. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 

6.- ADJUDICACIONS DEL SERVEI INTEGRAL DEL CEMENTIRI. 
 

El “Real Decreto Ley” 7/1996, de 7 de juny, sobre mesures 
urgents de caràcter fiscal i de foment i liberalitzadores de 
l’activitat econòmica, liberalitzà els serveis funeraris fins 
aleshores competència municipal, modificà la Llei de Bases de 
Règim Local, passant aquests serveis de propis del municipi a 
caràcter  privat a ser prestat en règim de lliure 
concurrència. 
La Llei 2/1997, de 3 d’abril, sobre serveis funeraris, 
estableix que els serveis funeraris tenen la condició de 
servei essencial d’interès general, el qual pot ser prestat 
per l’Administració, empreses públiques o privades en règim de 
concurrència en tots els casos. 
L’article 4.f d’aquesta Llei inclou el tanatori i les seves 
prestacions dins de les activitats compreses com a serveis 
funeraris. 
Per l’altre, l’article 25 de la Llei de Bases de Règim Local, 
així modificada, continua adscrivint  als municipis, com a 
competència pròpia, els cementiris. 
Per tal de millorar i ampliar el servei de cementiri i 
possibilitar la instal.lació d’un tanatori en el nostre 
municipi, l’Ajuntament Ple aprovà en data 29 de gener de 2002, 
concurs per l’adjudicació de la gestió integral del cementiri 
i del tanatori. 
Per acord de l’Ajuntament del dia 21 de març, i a la vista de 
les ofertes presentades es deixà desert el concurs, i s’inicià 
procediment negociat a l’empara de l’article 159 de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques. 
Vistes les consultes realitzades i atenent que Gestió & 
Integral Cementiris SL, és l’empresa que ha donat millor 
resposta als requisits establerts per la Corporació i ofereix 
més bones condicions de servei i experiència demostrada en 
altres cementiris municipals. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- adjudicar  la gestió integral del cementiri i el 
servei de tanatori a Gestió & Integral de Cementiris SL, NIF 
B-61796892, d’acord amb la minuta de conveni, que també 
s’aprova i que ha acceptat el contractista. 
SEGON.- La data d’efectes i d’inici d’aquest servei és el 15 
de maig. 
TERCER.- Facultar  al Sr. Alcalde per a la signatura i 
atorgament del contracte. 
Defensa la proposta la Sr. Gemma Perich  tot dient que després 
de tot el procés que hem realitzat donant a concurs el servei 



de gestió integral de cementiri, ha arribat a un acord de 
proposar una adjudicació a l’empresa Gestió & Integral de 
Cementiris, SL, després  d’haver fet negociacions de com 
haurien d’estar els punts  del contracte entre Ajuntament i 
l’empresa. Bàsicament és el que la pròpia empresa havia 
proposat, concretant quina serà la col·laboració per part de 
l’Ajuntament, que serà essencialment: la redacció del projecte 
i amb el que són tots els annexes que es puguin construir; a 
més a més de tanatori, amb una sala més, en vistes a una 
dimensió de futur. Amb aquest nou contracte és fa una nova 
etapa que és la gestió integral, fins ara és portava més 
d’estar per casa, l’Ajuntament era el que feia directament la 
gestió i hi havia una empresa concessionària de pompes 
fúnebres que portava únicament el tema de funerària. En aquest 
cas és empresa, al costat de cementiri, en el mateix tanatori, 
serà molt a la vora del ciutadà perquè pugui recollir i estar 
en el moment en qualsevol de les incidències que pugui passar 
i preveure qualsevol de les construccions que s’han de tenir 
en compte en el cementiri. 
Intervé el Sr. Alcalde  dient que està previst que els mesos 
de setembre-octubre es comenci la construcció, per tant, a 
finals de l’any 2003, el tanatori ja estigui fet i que aquest 
servei s’obri al municipi. 
 En torn d’intervencions el Sr. Josep Rodés,  per IC, demana 
si s’han fet comparacions, amb altres empreses pel que fa al 
tema de preus. 
El Sr. Alcalde  li contesta que el preus que s’han presentat 
són un referent  de cara a tenir present quins preus ha 
calculat l’empresa alhora de poder-nos oferir una concessió 
per un temps determinat, però els preus s’aprovaran quan es 
facin les ordenances. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer  diu que a banda de les tres 
sales de vetlles és disposarà d’una sala de cerimònies civils, 
i que aquesta era una necessitat pel municipi. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 

7.- MOCIONS 
 

7.1.- La regidora Sra. Rosa Massot pel PSC dona lectura a la 
moció  
“L’actual marc de finançament de l’administració local es base 
en l’acord signat l’any 1998 entre els representant de 
l’Administració Local i el Govern de l’Estat per al període 
1999-2003. L’esmenat acord té la seva vigència fins l’any 2003 
i es fonamenta en el principi constitucional de suficiència 
financera dels governs locals fins el final de període, 
mitjançant la combinació de la tributació pròpia dels governs 
locals i les transferències de l’Estat. 
Un any després amb motiu de les eleccions de l’any 2000, el 



Partit Popular promet la supressió de l’IAE. No obstant, en 
tot moment es parla d’una compensació del total dels ingressos 
esmentats. Darrerament algunes declaracions públiques han 
sembrat dubtes al respecte. 
Davant d’aquesta situació, els grups polítics sotasignats 
manifesten les següents consideracions: 

- que l’actual marc de finançament de l’Administració 
local té la seva vigència fins l’any 2003. 

- que la reforma del finançament de l’Administració Local 
és necessària per raons de suficiència com d’ampliació 
del marc competencial. 

- Que cal plantejar un nou model global de finançament de 
l’administració local. 

- Que qualsevol model que hom plantegi ha de preveure el 
finançament de les competències que des de món local es 
reclamen, com són: educació, habitatge i polítiques 
actives d’ocupació. 

- Que també ha d’incloure les despeses assumides pels 
governs locals, com administració més propera al 
ciutadà generades per decisions i actuacions de les 
administracions superiors, com ara la política social 
del Govern actual, especialment en matèria 
d’immigració. 

Per tot això es proposa a Ple de l’Ajuntament l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Demanar  al Govern de l’Estat que mantingui 
l’equilibri financer de l’acord signat el 5 d’octubre de 1998 
amb els representants de les Corporacions Locals per al 
període 1999-2003, durant tota la vigència d’aquest i de 
qualsevol modificació futura de l’actual sistema tingui en 
compte les consideracions abans esmentades. 
SEGON .- Que qualsevol modificació  de l’actual sistema de 
finançament  de les Entitats Locals, es faci prèvia negociació 
i acord amb les Associacions i Federacions de municipis. 
TERCER.-  Notificar aquest acord al Ministeri d’Economia i 
Finances.” 
 
7.2.- La regidora Sra. Pilar Llaquet dóna lectura a la 
proposta   
“Davant la massacre que s’està produint contra la població 
palestina des de fa uns mesos, però que en les últimes 
setmanes s’ha intensificat, la comunitat internacional i, 
especialment, la Unió Europea, ha d’exigir la fi immediata de 
totes les operacions  militars, també com la retirada de les 
armes pesades i el replegament de les tropes de l’exèrcit 
israelià. 
Les conseqüències que es desprenen d’aquesta situació afecten 
el conjunt de la comunitat internacional, ja que els símbols 
de la injustícia que està patint el poble palestí va més enllà 



del seu territori, per la qual cosa no es pot continuar amb 
una política de silencis i permissivitats o, el que és el 
mateix, amb una política que no té en compte la centralitat 
d’aquest conflicte. 
En aquest sentit, és indispensable el restabliment de les 
negociacions –amb el reconeixement de la legitimitat del 
president de l’Autoritat Nacional Palestina -, la continuïtat 
del procés de pau i el reconeixement dels drets del poble 
palestí de tenir     un Estat propi viable com a garantia del 
restabliment d’una pau justa i permanent a l’Oient Mitjà. 
Per tot això, des del Fons Català de Cooperació al 
Desenvolupament a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Instar la Govern a realitzar, amb caràcter 
d’urgència, les accions necessàries amb l’objectiu de 
finalitzar l’estat de violència permanent contra el poble 
palestí, en especial des de la presidència de la Unió Europea 
que està exercint actualment. 
SEGON.- L’aplicació  immediata de la resolució 1.402 del 
Consell de Seguretat de l’ONU, per la qual es fa una crida a 
Israel perquè retiri les seves tropes de les ciutats 
palestines, inclòs Ramal.lha, on es troba retingut el 
president de l’Autoritat Palestina. En aquesta línia cal 
garantir el cessament de les hostilitats i la lliure 
circulació de les persones que, legítimament, són les 
interlocutores del poble palestí. 
TERCER.- El reconeixement  per part de l’Estat  espanyol i la 
Unió Europea d’un Estat palestí independent, viable i 
democràtic, tot seguint el mandat de la Resolució 1.397 del 
Consell de Seguretat de l’ONU, també com la promoció per tal 
que aquest reconeixement sigui extensible a la totalitat de la 
comunitat internacional. 
QUART.- L’actuació  urgent de les Nacions Unides per a la 
defensa dels drets humans a la zona i l’enviament sobre el 
terreny d’una missió internacional de protecció de les 
víctimes del conflicte i d’interposició sota mandat de l’ONU. 
CINQUÈ.- La promulgació  de mesures de sanció a Israel, entre 
les quals cal incloure les sancions econòmiques i 
l’embargament d’armament. 
SISÈ.- La represa immediata de les negociacions per la pau i 
la seguretat a la zona, basades en les propostes constructives 
formulades per la Cimera de la Lliga Àrab a Beirut. 
SETÈ.- Comunicar  aquest acord al secretari general de les 
Nacions Unides, al president de la Comissió Europea, al 
president del Govern espanyol, al president de la Generalitat 
de Catalunya, la primer ministre d’Israel, a l’Ambaixada 
palestina a Madrid, al president de la Federació Catalana 
d’ONGD i al president dels Pons Català de Cooperació al 
Desenvolupament per tal que puguin ser trameses conjuntament.” 



 
S’obra un torn d’intervencions per IC el Sr. Josep Rodés  
exposa pel que fa a la última moció que no hi ha cap guerra 
bona, i es manifesta a favor de les mocions presentades. 
Continua pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  tot referint-se a la 
moció del: 
- Fons Català que és un tema en el que no hi hauríem d’entrar, 
donat que el Fons hauria de tenir la pròpia independència per 
portar o instar al Govern perquè es portin a terme tots els 
acords que s’han adoptat per la Regidoria de Solidaritat, i 
pel que es refereix a donar suport, el sols fet de ser-hi 
membres ja el tenen. 
- sobre la financiació, donat que el 31 de desembre de 2003 hi 
haurà un nou pla de finançament i un altre plantejament, 
manifestar l’adhesió del grup que represento i  demanar que 
aquests acords siguin consensuats i que aquest tribut no sigui 
substituït per un altre, sinó que sigui substituït per mesures 
que beneficiessin als empresaris, tant grans com petits.              
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer exposa pel que fa a la 
modificació del sistema de finançament, d’acord i  prèvia 
negociació amb les entitats i federacions municipalistes, és 
prou important.    
Tot referint-se a la moció del poble palestí, s’hi manifesta 
d’acord, ja que és la proposta marc del Fons Català, i es 
demana i s’exigeix que s’apliquin les resolucions que es 
prenen a la ONU, i avui concretament, en parlem de dues que no 
s’han dut a terme, entre moltes d’altres. 
El Sr. Alcalde manifesta la conformitat del seu grup, per una 
banda no es pot suprimir un impost fonamental en les finances 
municipals sense donar altres alternatives econòmiques. Pel 
que respecte a la proposta del Fons, el que es pretén és fer 
ressò dels problemes a través dels seus socis, per instar a 
les mes altes instància  a trobar solucions   
VOTACIÓ DE LES DUES MOCIONS: FOREN APROVADES PER UNANIMITAT. 
 
7.3.- L’Alcalde diu que el proper tema és d’informació, donar 
constància de l’adhesió d’aquest Ajuntament al Fons de 
Cooperació per a la seva campanya divulgativa sobre la 
Mediterrània. 
La regidora de Cooperació i Solidaritat Sra. Pilar Llaquet , 
dona lectura a l’escrit d’adhesió i diu que començarà del dia 
10 de maig i que es penjarà una pancarta a tots els pobles que 
ens adherim a aquesta campanya i hi ha previstes una sèrie 
d’activitats. 
“La mediterrània és la regió geogràfica que abraça pobles 
situats en tres continents: Àfrica, Àsia i Europa. Les seves 
ribes han vist al llarg de la història néixer cultures de les 
quals encara avui ens nodrim i on multitud de persones 
vingudes a través de moviments migratoris, s’han anat 
establint, tot incorporant-se a aquestes societats que han 



forjat la nostra pròpia identitat com a poble. 
Aquesta heterogeneïtat de procedències, de cultures, de 
llengües, de models socials i de tradicions, de religions .. 
ha estat – des de sempre- motiu d’intercanvis dinàmics, de 
migracions i conquestes que no sempre han estat fàcils, i els 
conflictes han esclatat sovint al llarg de la història. 
Actualment a la Mediterrània es donen diversos conflictes, les 
causes dels quals són  múltiples i variades i, al mateix 
temps, la Mediterrània es presenta profundament dividida en 
dues ribes: una al nord, rica i desenvolupada, i l’altra al 
sud, empobrida i amb fortes mancances. En aquest marc, doncs, 
es posa de manifest la gran esquerda Nord/Sud, que, entre 
altres, genera fluxos migratoris massius. 
Els municipis que formen part del Fons Català de Cooperació al 
Desenvolupament som conscients d’aquestes arrels seculars i 
profundes que ens agermanen als municipis  riberencs de 
l’orient, del sud i  de l’occident mediterrani i, per tant, 
amb aquesta declaració volem fer professió clara i explícita 
de la nostra vocació mediterrània, a través d’aquesta campanya 
que es durà a terme conjuntament a Catalunya i a les Illes 
Balears. 
Conscients que aquesta regió ara per ara es configura com un 
dels escenaris internacionals amb més tensió i conflicte, 
entenem que caldrà realitzar un important esforç per construir 
un clima d’estabilitat, pau, prosperitat i justícia, on sigui 
possible la convivència entre pobles i cultures i on prevalgui 
el diàleg davant les dificultats i conflictes perquè pensem 
que un altre Mediterrani és possible¡” 
 
 

8.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n’hi han 
 
 
 9.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Comença pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  reclamant la resposta 
a una instància en la que feia una sèrie de suggeriments, i 
fins el dia d’avui, encara no ha rebut contestació. També ens 
agradaria saber com és que encara no s’ha col·locat cap 
marquesina, i per últim, sobre la selecció feta per locutor de 
la ràdio, com és que en les bases es preveia la presència d’un 
regidor no representant de la Comissió de Govern, i en el meu 
cas concret, no he rebut cap notificació, i com és que en un 
programa de ràdio es deia que l’elecció d’aquest locutor 
s’havia fet d’una forma irregular. 
El Sr. Alcalde intervé dient que la informació demanada afecta 
a temes de personal, retribucions.. dades que per Llei tenen 
protecció i es consideren reservades, tot i així, es donarà 



resposta a l’escrit  i s’informarà d’allò que no sigui matèria 
reservada. 
Pel que fa a les marquesines val a dir que en el seu moment es 
va convocar un concurs i que va quedar desert, posteriorment 
hem contactat amb diverses empreses del sector, a la vista de 
l’elevat cost, s’està a l’espera d’estudiar totes les 
propostes i la seva posterior adjudicació. 
I finalment sobre la selecció d’un locutor de la Ràdio, el 
regidor d’IC Sr. Josep Rodés va assistir a les proves, 
complint-se el requisit d’assistència d’un representant dels 
grups que n o formen l’equip de govern, i finalment sobre les 
declaracions fetes a la ràdio dir que només són atribuïbles a 
la persona que les fa, i no expressen l’opinió de l’equip de 
govern. 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent dos 
quarts de vuit del vespre,  s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
 


